
Referat FAU-møte 
Bryne skule, 7.mars 2022 
 
Tid: Mandag 7.mars2022, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Møterom Bryne skule 

 
Tilstede: Heidi Barvik, Iren Førland, Synnøve Serigstad, Ole Wiig, Fredrik Undheim, 
Stig Jespersen 
 
Frafall: Toril Øgreid og Sigve Berland 
 
Agenda: 
 
 
08/22 Evaluering av trafikkvaktordninga 

-Var nok en del sykdom, men det har vært ganske liten trafikk som følge av hjemmekontor og 

lignende. Alt i alt ok. Ingen uhell denne vinteren. Runde to har mindre dekning. 

 

-Parkeringsplassen på Kiwi funker, men det er litt mørkt håper det blir lysere. Parkeringen har 

avlastet litt i høst. Viktig med en flier årlig ifht ”gå til skolen dag”. Det har redusert trafikken å minne 

om at det går an.  

 
09/22 Avslutning for 7.trinn 
-Komitèen er satt sammen. Ansvaret bort fra FAU representant over på komitè. Synnøve er 
bindeleddet inn til FAU fra komitèen. Koordinerer og setter i gang. Det finnes en dreiebok, denne 
justeres ifht antall barn. Det er 90 barn på trinnet. Høytidelig. Bryne hallen et eksempel. Det er også 
forslag om å bare være ute som i fjor. Da var de på stadion.  
 
Budsjettet er 10.000kr fra FAU pluss klassekasse evt spons/frivillig betaling. Storstova er stor nok, det 
er et veldig ok plass. Heidi sjekker pris, så booker vi bare. Det kan bli tradisjon om det fungerer. Der 
er det plass til alle, og begrensninger trenger ikke være så utfordringer ifht antall. Finne sum og se 
om vi kan klare å evt øke budsjettet fra FAU. FAU er begeistret for å prøve å få det til. Fokus på 
elevene og kreativitet. 
 
Drøs om innhold. 
 

 
10/22 Info og oppdateringer fra rektor 
-Ikke noe spesielt. Mye sykdom ennå, men det går. Nå er vi over det verste, og normalen nærmer 
seg. Men at det er en slitasje i flokken er jo bare å innse, her må vi jobbe oss opp igjen. 
 
-For få lærere. Buyers marked. Vanskelig å skaffe folk. For mange stillinger og for lite folk. Alle i Time 
kommune kjenner det. Ingen går av med pensjon dette året på BS. Opplever at noen søkere velger 
seg ut av kommunen. Dette jobbes med kontinuerlig. 
 
-Det jobbes med å sette trinnene, det er litt utfordrende når man mangler folk. Men man jobber 
godt. 
 



-Viktig å snakke med barna om krigen. Gjerne sette det litt på agendaen. Det blir tatt opp i fellestid 
med lærere. Snakke om frykt gjerne. 
 

 
11/22 17.mai 
-Toril skal på møte med komitèen onsdag. 
 
Heidi sender ut formulert tekst til alle på trinnet. Fredrik formulerer. 6.klasse har ansvaret, alle må 
stille med en. Trenger hjelp både 16.mai og 17.mai umiddelbart etter barnetoget. Belønningen er 
tilskudd fra FAU til 7.klasse avlutningen året etterpå. 
 
Sjekke alt av utstyr. Sjekke uteområdet.  
 
Matsalget må gjerne evalueres. Mye baking som går i svinn. Hvordan kan vi få til salget godt? 
Gjerne spisse bestillingene til baking litt mer. 
 
Menyen har vært pølser, is, gjær, søtt, påsmurt, kaffe/te. Holde på pølser, is, te/kaffe, is. Spisse søtt, 
påsmurt og gjær litt mer.  
 
Holde det til boller, langpannekaker te og kaffe. 
 
Holde på loddsalg. Der er det gode penger å hente til kassen. Kjekt. Gevinster kjøpes inn. Noen har 
det som oppgave. 
 
Utdelingsgevinster kjøpes på extra leker. Tar inn ca 800-1000 enheter. Får god pris fordi vi tømmer 
restelager. Klippekort til barn. Tre klipp da kan du hente premie. 
 
FAU kostnader: gevinster, is, brus, pølser 
 
Vippsen er operativ. Det blir bra. #518900 FAU Bryne skule 
 
Forslag til poster man kan hente inn penger: 

- Ansiktsmaling ”det norske flagg” 20kr 
 

 
12/22 Elevkveldar 2022 
-Klassekontaktene, men det er et FAU drevet arrangement. Det pleier å være i februar. Vi tenker at 
det gjerne er litt liten tid igjen. Vi klarer ikke gjennomføre det før sommeren. Det blir elevkvelder i 
2022/2023. Januar februar er fine måneder å arrangere dette. 
 
Snakket om å kanskje samarbeide med Rosseland for å få til en samling for 7.trinn som skal til 
Vardheia og en for de som skal til Bryne. Kanskje en hver? 

 
13/22 Eventuelt 

 

 
Mvh 
Iren Førland 


